
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren
Børne- og undervisningsministeren

Dato: 17. maj 2021

Udvalget udbeder sig ministrenes besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 307
Vil ministrene evt. med bidrag fra relevante parter oplyse andelen af gymnasieskoler
på kommuneniveau, der i dag hhv. har og ikke har adgang til Infomedia? Dette bedes
opgjort i procent og i tabelform. Endvidere bedes ministeren oplyse prisen på et abonne-
mentet for skoler til databaseservicen, samt om der findes alternativer, herudover bedes
ministeren oplyse, om ministeren vil oprette en bevilling specifikt til at sikre alle landets
gymnasieskoler adgang til Infomedia.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ellen Trane Nørby (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ellen.Trane.Norby@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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